أعزائي الطلبة

Dear students

This is to inform you that, end semester examination for NC SS-20 will be commencing from 04/04/2021 through online Google classroom mode. Training on how to appear for an online examination has been already given to you on 28/03/2021 & 29/03/2021. As you know the college is getting closed, this is the last chance for you to appear for the exam and pass in your respective subjects.

conducted, so it's your responsibility to appear and pass your respective subjects.

Waljat college of applied sciences and Birla institute of technology Mesra, India will not be responsible if you missed/failed in any subject.

After this examination, no NC exams will be

نود إفادتكم بأن الاختبارات النهائية للطلبة (NC) ستبدأ من تاريخ 2021/4/4م وستكون عن بعد (أونلاين). وقد تم عقد ورشة تدربية يومي الأحد والاثنين الموافق 2021/3/28 و 2021/3/28 حول كيفية أداء الاختبارات عن بعد (أونلاين)، وكما تعلمون بأن الكلية بصدد الإغلاق حسب الخطة المعتمدة بالعام الأكاديعي لأداء الاختبارات وانهاء المقررات بنجاح

ولن يكون هناك اختبارات NC بعد ذلك ويتحمل الطالب المسؤولية الكاملة في ذلك ،ولن تتحمل الكلية ومعهد بيرلا للتكنولوجيا أي مسؤولية في حالة عدم تأدية الاختبارات أو الرسوب في أي مادة .